



UNESCO Chair in Bioethics announces a competition among students, which will be held in two forms - a poster competition and an Essay writing competition. Competition theme is "**Respect for Cultural Diversity**". All the works will be posted on the website of the Volgograd State Medical University. The best works selected by the commission for the UNESCO chair in Bioethics (Haifa) will take part in the celebration of **WORLD BIOETHICS DAY** on **19th October 2019**

Competition Language is English. The shape of the poster (Poster) arbitrary. The volume of the essays - 1- 3 A4 pages (all margins 2 mm, 12 pt font). Submissions will be accepted from 10th March to 30th May 2019. The works with the completed application form should be sent to the email biosoc2008@yandex.ru. In the subject line write "Bioethics Competition."

Profile of the participant:

Last name, First name, age, State	
Course, Faculty	
The form of participation (Essay / poster)	
Supervisor	
Contact Information (phon number , e-mail)	

More information is available at the department of philosophy, bioethics and the law

Международная сеть кафедр Биоэтики ЮНЕСКО (Хайфа) объявляет конкурс среди студентов, который будет проводиться в двух формах – конкурс плакатов (постеров) и конкурс эссе. Тема конкурса «Уважение к культурному разнообразию». Все работы будут размещены на сайте Волгоградского государственного медицинского университета. Комиссия отберет лучшие работы для отделения Биоэтики ЮНЕСКО (Хайфа), которые примут участие в праздновании Дня Биоэтики 19 октября 2019 г.

Язык конкурса – английский. Форма плаката (постера) произвольная. Объем эссе - 1- 3 стр. А4 (все поля 2 мм, шрифт 12 пт). Работы принимаются с 10 марта под 30 июня 2019 г. Работы с заполненной анкетой присылать на электронный адрес addonika@yandex.ru. В теме письма указать «конкурс Биоэтики».

Анкета участника конкурса:

Фамилия, имя, возраст, Страна	
Курс, факультет	
Форма участия (эссе/постер)	
Научный руководитель	
Контактная информация (т/ф, адрес электронной почты)	

Более подробную информацию можно получить на кафедре философии, биоэтики и права с курсом социологии медицины.



Russian Unit of the UNESCO Chair in Bioethics <http://www.volgmed.ru/ru/depts/list/178/>